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Verslag Overleg Adviesraden 
 

RAAD :  INTERRADEN 

GENOTEERD DOOR : Bram Wouters - Marijke De Rudder 

DATUM VERGADERING :  14/03/2019 

AANWEZIG : Jeroen Nagels - Bart Mullie (sportraad),  

Rani Hazaert en Laura Derom (jeugdraad),  
Erwin Gysens (rvb jeugdwerkinfrastructuur),  
Stefaan Bockstal – Eric Kumps (milieuraad) 

Jan Lenaerts (cultuurraad) 
Gilberte Marchand – Marijke De Rudder (seniorenraad 

+ secretaris LOK) 
Pieter Muyldermans, schepen 
Bram Wouters, algemeen directeur 

VERONTSCHULDIGD : Rein van Gisteren (Gros) 
Annemie Pijcke (Bibliotheek) 

Valere Claeys (Milieuraad) 

AFWEZIG  

1. Samenvatting 
- Inspraakreglement Hoeilaart : 

Het nieuwe Decreet Lokaal Bestuur zegt dat de gemeenteraad een kader moet goedkeuren 

waarin ze bepaalt hoe het bestuur inspraak en participatie bij het beleid zal organiseren 

(titel 6, hoofdstuk 2, art. 304: 

https://codex.vlaanderen.be/PrintDocument.ashx?id=1029017&datum=&geannoteerd=tru

e&print=false#H1084817). 

Schepen Pieter Muyldermans heeft dit samen met verschillende medewerkers uitgewerkt 

en zal dit kader aan de gemeenteraad voorleggen eind maart. In aanloop naar de 

gemeenteraad wordt dit vandaag toegelicht. 

- Toelichting over de werking van de milieuraad 

- Evaluatie nieuwjaarsdrink 

-  Oproep werkgroep infrastructuurreglement  

2. Todo’s 
 Informatie in verband met nieuw participatiereglement en traject adviesraden 

verspreiden onder huidige leden adviesraden 

 Samenstelling werkgroep infrastructuurreglement 

 Navraag of jeugdraad volgende bijeenkomst toelichting wil geven over werking. 

3. Adviezen in bijlage 
Geen  

4. Detail 

4.1. Agendapunt 1 : Participatiereglement - traject adviesraden 
Pieter Muyldermans, schepen bevoegd voor participatie, geeft toelichting bij de stand van 

zaken rond de organisatie van inspraak en participatie. Bij de start van een nieuwe 

legislatuur dienen ook de inspraakorganen opnieuw geïnstalleerd te worden.  

https://codex.vlaanderen.be/PrintDocument.ashx?id=1029017&datum=&geannoteerd=true&print=false#H1084817
https://codex.vlaanderen.be/PrintDocument.ashx?id=1029017&datum=&geannoteerd=true&print=false#H1084817
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In het nieuwe decreet lokaal bestuur zijn een aantal nieuwe bepalingen opgenomen rond 

dit thema. Zo wordt aan de gemeenteraad van eind maart goedkeuring gevraagd over een 

‘participatiereglement’ en de herinstallatie van een aantal raden.  

In bijlage de presentatie die gebruikt werd voor de toelichting. Deze is ook bruikbaar om in 

de verschillende raden toelichting te geven bij het vooropgestelde traject.  

Aandachtspunten: 

 Wetgeving respecteren en rekening mee houden: niet enkel het decreet lokaal 

bestuur maar ook andere decreten en Cultuurpact zijn van toepassing.  

 Cultuur = alle socio-culturele aangelegenheden (volgens cultuurpact) > indien een 

onderwerp niet binnen een specifieke raad past, komt het op de agenda van de 

‘cultuurraad’. 

 Volgens cultuurpact geldt specifieke omschrijving voor ‘raden van beheer’ – we 

dienen onze RvB’s om te vormen: 

 Bibraad wordt een ‘gebruikersoverleg’ 

 Rvb’s verdwijnen in hun huidige vorm (niet conform cultuurpact op vlak van 

naamgeving en definitie ‘raad van beheer’ – samenstelling te herbekijken) > 

binnen de gemeenteraad komt een commissie + met de betrokken raden 

zoeken we een nieuwe werkvorm. De huidige leden van de raden van beheer 

worden zeker uitgenodigd om mee het traject te doorlopen dat gestart wordt 

na goedkeuring van het participatiereglement. 

Het is de bedoeling om nu een traject op te starten binnen de adviesraden met als doel de 

evaluatie van de huidige werking en het formuleren van een voorstel voor de toekomstige 

organisatie (statuten, doelstellingen en taken, samenstelling, werkvormen,…). De 

respectievelijke secretarissen zullen dit traject begeleiden.  

Eerstdaags wordt een oproep verspreid om nieuwe geïnteresseerden warm te maken om 

deel te nemen aan de bijeenkomsten van de inspraakorganen.  

Vragen en suggesties van de aanwezigen: 

 Bezorgdheid over raden van beheer: hadden een zekere macht - ze kunnen optreden 

tegen misbruiken (boetes, maatregelen treffen),… en volgden de inrichting en het 

gebruik van de infrastructuur meestal van nabij op. Het lijkt niet wenselijk om dit 

thema telkens (uitgebreid) aan bod te laten komen tijdens bijeenkomsten van de 

bevoegde adviesraden. 

 Het is de bedoeling dat de huidige leden die het wensen ook uitgenodigd worden 

wanneer het thema ‘infrastructuur’ aan bod komt in het traject dat opgestart 

wordt. Doel is een goede werkvorm (vb. werk-/stuurgroep) te vinden die zich 

specifiek over dit thema kan buigen en terugkoppelt via de adviesraad.  

 De AV sportraad kwam weinig samen en daarom werd een werkgroep in het 

leven geroepen waarbinnen beheer van de sporthal werd geregeld. Maatregelen, 

taken die hieraan verbonden zijn, worden door de administratie vervuld. 

 Statuten: zullen ze uitspraak doen over de rol van elke raad? Over budgetten?  

 Het is zeker de bedoeling om over de raden heen tot meer gelijklopende statuten 

te komen maar dit zal in overleg gebeuren. Een basisdocument waarmee 

gewerkt kan worden, wordt zo snel mogelijk ter beschikking gesteld (zowel voor 

statuten als afsprakennota’s). Voorstel van statuten wordt in samenspraak met 

elke raad geformuleerd. 

De andere functies van de raden (naast de adviesfunctie) maar ook de manier en 

frequentie van werken, bevoegdheden, … worden in de statuten en 

afsprakennota’s geformuleerd. 
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 Hetzelfde geldt voor het al dan niet beheren van, dan wel het adviseren over 

budgetten die voor bepaalde beleidsdomeinen voorzien worden. 

 

 Of en hoeveel werkingsmiddelen er eventueel voorzien kunnen worden per raad 

wordt nog bekeken. Ook dit zou voor alle raden gelijk kunnen worden. 

 

 Sportraad: wat verandert er?  

Voor sommige raden zal er veel veranderen, voor andere zal dit beperkter zijn. 

Sommige raden hebben de evaluatie-oefening al doorlopen. Zo ‘hervormde’ de 

sportraad al een tijdje geleden. Jeroen merkt op dat de raad dit zeker ook wil 

bekijken over gemeentegrenzen heen omdat er heel wat verenigingen een 

bovenlokale werking hebben. Ook binnen andere beleidsdomeinen is dit soms het 

geval. Ook daar zal dus de nodige aandacht voor moeten zijn. 

 

 Samenstelling: nieuwe leden kunnen deskundigen en/of geïnteresseerden zijn. Het 

moeten niet noodzakelijk altijd afgevaardigden, leden uit het verenigingsleven zijn. 

Wie mag er in de raad zitten? Mogen er leden geweigerd worden?  

In regel mag er niemand geweigerd worden, maar hoe maak je dit beheersbaar. Ook 

deze oefening zal binnen de raden gemaakt moeten worden. Daarom ook dat het 

belangrijk is eerst scherp te stellen wat doelstellingen zijn en hoe er gewerkt zal 

worden zodat mensen ook duidelijk weten waarom een raad bestaat en wat 

doelstellingen zijn?  

 

Bij de oproep naar (nieuwe) leden moet daarom duidelijk gesteld worden dat ook 

individueel geïnteresseerden (niet-verenigingen) zeker actief betrokken kunnen 

worden als lid van een raad, werkgroep van raad,... 

 

 Wat met verkeerscommissie? >> te bekijken binnen de mobiliteitsraad in oprichting. 

 

 Structuur – werkgroepen: meestal zijn de raden gestructureerd met een algemene 

vergadering en een dagelijks bestuur. Af en toe zijn er werkgroepen aan de slag rond 

bepaalde beleidsthema’s. Om de participatie waar mogelijk te verhogen, lijkt het een 

goed idee om zowel binnen raden als over raden heen in de toekomst meer 

thematisch te werken in werkgroepen rond vb. toegankelijkheid, infrastructuur, 

initiatieven, communicatie,…  

 

 Taken van de raden: er is op dit moment nog geen taakinvulling voor de raden 

vastgelegd. Ook daar zijn nu heel wat verschillen in. Uiteraard heeft elke raad 

specifieke adviestaken maar verder is het aan de raden zelf om een voorstel te 

formuleren. (vb. al dan niet activiteiten organiseren – al dan niet budget beheren en 

verdelen -…). Met de raden wordt bekeken wat wel en wat niet wenselijk/mogelijk is 

+ hoe te organiseren in de toekomst. Voor een aantal raden zullen er mogelijks niet 

zo’n grote verschillen met huidige manier van werken komen (vb. sportraad die de 

oefening eerder al deed). 

4.2. Agendapunt 2 : Toelichting werking van de milieuraad 
Stefaan Bockstal, ondervoorzitter van de milieuraad, geeft aan de hand van de presentatie 

in bijlage toelichting bij de werking van de Hoeilaartse milieuraad. Onder meer de 

bevoegdheden, voorbije adviezen, bekommernissen, medewerking aan initiatieven,… 

komen aan bod. 

In de marge van deze toelichting komen nog volgende vragen aan bod: 
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 Kan in de toekomst in gelijke ondersteuning van adviesraden voorzien worden voor 

zover dat wenselijk en nodig is? Nu ontvangen een aantal raden een jaarlijkse 

werkingssubsidie maar dat is niet voor al de adviesraden van toepassing. > te 

bekijken bij de heropmaak van statuten en afsprakennota’s. 

 

 Kan er een trage-wegenwandeling op maat van senioren voorzien worden? 

 

 Kennen onze scholen/leerkrachten de boomgaard ter hoogte van Terjansdelle 

voldoende? Is een mooie plek voor natuureducatie, spel, picknick,… 

Wie nog vragen heeft, kan zeker ook contact opnemen met de milieudienst.  

 

4.3. Agendapunt 3 : Evaluatie nieuwjaarsdrink 
Onze nieuwjaarsdrink ‘Klinken op 2019’ mag een succes genoemd worden. Een geslaagd 

initiatief waar we dit jaar vermoedelijk wat meer volk mochten verwelkomen. 

Op vlak van logistieke voorbereiding en ondersteuning werden geen opmerkingen 

geformuleerd. We hebben getracht nog meer in te zetten om het selectief inzamelen van 

afval maar dat verliep niet altijd vlot. Het is uiteraard niet mogelijk om overal een 

afvalsteward in te zetten maar we blijven zeker sensibiliseren hierover.  

Erwin Gysens meldt dat zijn oproep naar een paar vrijwilligers uit de raden maar weinig 

gehoor kende. Hij dankt nog een keer de vrijwilligers die hun steentje bijdroegen. Erwin 

betreurt de lage respons en laat weten niet langer het voortouw te zullen nemen tijdens de 

receptie voor de opbouw en hulp bij opruim de dag zelf.  

In antwoord op de vraag of de secretarissen van de raden aangespoord worden om 

aanwezig te zijn, meldt de directeur dat dit geen expliciete vraag is vanuit het bestuur.  

 

4.4. Agendapunt 4 : Oproep werkgroep infrastructuurreglement 
Met het oog op de ingebruikname van de vernieuwde sport- en jeugdsite 

(vrijetijdsinfrastructuur op de koldamsite) wordt in de komende weken werk gemaakt van 

een voorstel van vernieuwd gebruikersreglement. Op vraag van verschillende adviesraden 

en gebruikers wordt het huidige infrastructuurreglement voor GC Felix Sohie, Sporthal, 

jeugdcentrum Koldam, parkpaviljoen geëvalueerd en waar nodig bijgestuurd. Het is de 

bedoeling te komen tot een eengemaakt reglement voor alle gemeentelijke 

infrastructuren.  

Het college besloot daarom in zitting van 28 januari een werkgroep samen te stellen die de 

aanpassing van dit reglement zal voorbereiden. Voor deze werkgroep wordt een oproep 

gedaan aan de sportraad, jeugdraad, cultuurraad, bibraad, seniorenraad en RLE om een 

aantal mensen af te vaardigen in deze werkgroep. Graag dringend reageren via 

sport@hoeilaart.be en de gegevens van afgevaardigden bezorgen. 

Vooraleer het voorstel van reglement ter goedkeuring voorgelegd wordt aan de 

gemeenteraad wordt uiteraard advies gevraagd aan de betrokken adviesraden. 

Aansluitend herhalen we ook nog even de oproep om suggesties te bezorgen voor een 

naam voor de vernieuwde Koldamsite. De communicatiedienst verzamelt de suggesties. 

 

4.5. Varia 
Volgende bijeenkomst interradenoverleg: donderdag 20 juni 2019 – 19.30uur 

mailto:sport@hoeilaart.be

